



Dear Jabal Omar Development Company Shareholders

With reference to the provisions of Article 71 of the Companies Law, which requires the Board to notify the General Assembly of any businesses or contracts that Board members have interest in.

Accordingly, we would like to notify you of the businesses and contracts which was entered by the company and members of the board had an interest in, as follows:

- 1- The business and contracts concluded between the company and Al Rajhi Bank, in which the member of the Board of Directors, Mr. Abdul Aziz Al Rajhi, and the member of the Board of Directors, Mr. Thalib Al-Shamarani, have an indirect interest in it, the transaction is to obtain an Islamic Murabaha facility worth 1,900,000,000 riyals, guaranteed by the Ministry of Finance, for a period of two years, starting in 2024 AD, noting that there are no preferential conditions.

We would like also to inform you that the Board has taken the necessary measures to ensure that there is no preferences, for the aforementioned parties nor the Board member, and that the applicable policies and procedures and the rules and regulations of the Capital Market Authority were followed.

Best Regards

السادة مساهمي شركة جبل عمر للتطوير

بالإشارة إلى متطلبات المادة الحادية والسبعون من نظام الشركات والتي تقتضي بأن يبلغ مجلس الإدارة الجمعية العامة عند انعقادها عن الأعمال والعقود التي يكون لأحد أعضاء مجلس الإدارة مصلحة فيها.

عليه، نود إبلاغكم عن تفاصيل الأعمال والعقود التي تمت لحساب الشركة ويوجد بها مصلحة لأحد أعضاء مجلس الإدارة، وهي على النحو التالي:

- 1- الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة ومصرف الراجحي والتي فيها مصلحة غير مباشرة لعضو مجلس الإدارة الأستاذ عبد العزيز الراجحي كونه أحد أقارب رئيس مجلس إدارة مصرف الراجحي ولعضو مجلس الإدارة الأستاذ ثالب الشمراني كونه مستشار معالي وزير المالية، وطبيعة التعاقد هي عبارة عن الحصول على تسهيلات مرابحة إسلامية من مصرف الراجحي بقيمة 1,900,000,000 بضمن وزارة المالية، ولمدة سنتين ابتداء من 2024م علماً أنه لا توجد شروط تفضيلية.

كما نود إفتادكم بأن المجلس قد اتخذ الإجراءات النظامية اللازمة للتأكد بأنه لا يوجد تفضيل للجهات المذكورة أو لأعضاء مجلس الإدارة في العقود المشار لها، وأنها تمت وفقاً للسياسات والإجراءات المعتمدة وأنظمة ولوائح هيئة السوق المالية.

وتقبلوا خالص التحية والتقدير،،،،

DocuSigned by:

7A88854B60E1456...
صالح عبدالله إبراهيم الزميع

DocuSigned by:

CBDE3100CA6B45D...
ثالب علي ثالب الشمراني

DocuSigned by:

E863E66820F0494...
أحمد عثمان عبدالله القسبي

DocuSigned by:

DC369124571D402...
محمد سلطان عبدالوهاب أبو ملحه

DocuSigned by:

E59FE6F80FBD46E...
مازن فواز أحمد بغدادني

DocuSigned by:

972AFB0675F2410...
عبد العزيز سليمان عبدالعزيز الراجحي

DocuSigned by:

7B91B064AB8940B...
سعيد محمد علي الغامدي
(رئيس مجلس الإدارة)

DocuSigned by:

2E07EA5A026946A...
هشام عبدالعزيز عبدالله الزيد

DocuSigned by:

A9384558ADDDB432...
ياسر عبدالعزيز محمد القاضي